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Kokouspaikka Hyvinkää, Rantasipi 

Läsnä Annastiina Jäppinen (AJ) puheenjohtaja, Magnus Tiderman (MT), 

puheenjohtaja, Tiina Savolainen (TS), Laura Niemi (LN), Kati Leppälahti 

(KL), Jaana Korhonen (JK), Sirpa Brumpton (SB), Mia Kiesi (MK), Paula 

Tiihonen (PT), Sara Keane (SK), Nina Kummola (NK) kokouksen sihteeri 

Poissaolostaan 

ilmoittaneet 

Eveliina Laihonen (EL), Urpo Kankaala (UK), Paula Sarsama (PS), Nicola 

Bergman-Kankaala (NBK), Kari Hirvonen (KH), Nina Auvinen (NA) 

 

 Keskusteltiin yhdistyksen taloudenhoidosta ja mm. laskutusnopeudesta. 

Yhdistys on pyytänyt tarjouksia osto- ja myyntireskontran hoidosta 

ulkopuolisilta tahoilta.  

 

 Johtokunta kävi läpi kaikkien valiokuntien tämän hetkisen tuloslaskelman. 

 

 Yhdistyksellä on tarkoitus hakea tukea Opetus- ja kulttuuriministeriöstä 

Pohjoismaiden yhteiseen MM-2015 hankkeeseen. 

 

 Johtokunta hakee uutta jatkajaa MM-2015 toimikuntaan Magnus Tiderman 

jättäessä tehtävä. 

 

 Mette Mannseth tapahtuma sujui hienosti. Tyytyväisyyskyselyyn vastanneista 

15 % ilmoitti tapahtuman ylittäneet odotukset, 77 % ilmoitti tapahtuman olleen 

odotusten mukainen, 6 % mielestä tapahtuma alitti odotukset ja 2 % 

vastaajista ei osanneet sanoa. 

 

 Islanninhevosratsastuksen ratsastusmerkkiohjelma on hyväksyttävänä 

joulukuussa 2013 SRL:ssa. Tämän jälkeen asiasta tiedotetaan jäsenistölle. 

 

 Johtokunta toivoi tarkempaa tietoa ja voittajien nimiä MM-kilpailuiden 2013 

hyväksi järjestetyistä arpajaisista. 

 

 Johtokunta keskusteli siitä onko World Fenguriin tietojen päivittäminen jatkossa 

maksullista. Asiasta tiedotetaan lisää myöhemmin. 

 

 Johtokunta toivoi että nettisivujen kauppapaikkaa selkeytettäisiin ja lisättäisiin 

tuotteista kuvia. 

 

 SM-kilpailut siirrettiin järjestettäväksi 4.-6.7.2013. Kilpailuiden 

suunnittelutoimikunnan vetäjäksi valittiin johtokunnan jäsen Tiina Savolainen. 

 

 Nuorisovaliokunta järjestää vielä yhden nuortenpäivän tänä syksynä 

Jyväskylässä. Päivä on tarkoitettu kaikille islanninhevosista kiinnostuneille 

nuorille. 



 Nuorisovaliokunnalla on tarkoitus tehdä paikalliskerhoille paketti, jota kerhot 

voivat hyödyntää nuorten jäsenten huomioimisessa. 

 

 Johtokunta suunnitteli vastaavanlaista jäätöltti tapahtumaa, joka järjestettiin 

vuonna 2009 Oulunkylän urheilupuistossa. Keskusteltiin mahdollisen jäätöltti 

toimikunnan perustamisesta. 

 

 Seuraava johtokunnan kokous pidetään 12.12.2013 klo 18.00 Hyvinkäällä. 

 

NK 9.11.2013 


